
GEMEENTERAAD
19 januari 2023

NOTULEN
AANWEZIG Kelly Es; voorzitter

Joris Hindryckx; burgemeester
Jeroen Vandromme, Erik Verbeure, Tessa Vandewalle, Peter Van Ryckeghem, 
Ann Vansteenkiste; schepenen
Nadine Bailleul, Kristof Vande Moortel, Filip Vanhevel, Dirk Gheysen, Nick Geers, 
Tanja Greitsch, Eric Beghein, Julie Descheppere, Birger Kimpe, Dries Delheye, 
Filip Despierre, Olivia Masselin, Maya Vervaeke; raadsleden
Dries Braeye; algemeen directeur

GENODIGDEN
VERONTSCHULDIGD Ronny Goderis; raadslid
AFWEZIG

PLAATS Raadszaal - gemeentehuis Houthulst.
AANVANGSUUR 20:30 uur

BESLISSINGEN.

1. Goedkeuring van het verslag van de vorige zitting.
MOTIVERING
JURIDISCHE GROND Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017, in het bijzonder artikel 

32  3° en 4°, betreffende de goedkeuring van de notulen in de eerstvolgende 
zitting.

FEITEN EN CONTEXT Het verslag van de zitting van 15 december 2022.
STEMRESULTAAT Met eenparigheid van stemmen.
BESLUIT:
Enig artikel Het verslag van de zitting van 15 december 2022 wordt goedgekeurd.

2. Eedaflegging van een schepen. 
MOTIVERING
JURIDISCHE GROND Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017, in het bijzonder op de 

artikelen 2, 40, 42 §3, 43, 44, 45, 48, 49 §1 en §2 en 79.
VOORGESCHIEDENIS Resultaten van de gemeenteraadsverkiezingen van 14 oktober 2018 en de 

geldigverklaring ervan op 05 december 2018 door de Raad voor Verkiezings-
betwistingen, zoals meegedeeld per brief dd. 10 december 2018.
Gemeenteraadsbeslissing dd. 19 december 2019 waarbij mevrouw Olivia 
Masselin wordt geïnstalleerd als gemeenteraadslid (ingevolge het ontslag van de 
heer Nico Stroobant).
Akte van voordracht (Model GEM-7) van één kandidaat-schepen (cf. artikel 49 
van het Decreet over het Lokaal Bestuur) ingediend op 21 januari 2020 bij 
algemeen directeur Dries Braeye, waarbij :
- de heer Peter Van Ryckeghem, Pastoor Costenoblestraat 24 te 8650 

Houthulst, wordt voorgedragen als kandidaat-schepen
- melding wordt gemaakt van de einddatum van dit mandaat, namelijk op 01 

januari 2023
- mevrouw Olivia Masselin, Koekoeksstraat 16 te 8650 Houthulst, wordt 

voorgedragen om de heer Peter Van Ryckeghem op te volgen als schepen.



Gemeenteraadsbeslissing dd. 23 januari 2020 waarbij de heer Peter Van 
Ryckeghem op basis van de hierboven vermelde ontvankelijke akte van 
voordracht verkozen wordt verklaard en de eed aflegt als schepen.

FEITEN EN CONTEXT De ambtstermijn van de schepenen bedraagt in principe zes jaar.
De akte van voordracht kan een einddatum bevatten en eventueel de personen 
die de schepen zullen opvolgen voor de resterende duurtijd van het mandaat. 
Het mandaat loopt van rechtswege af op de vermelde einddatum. De schepen is 
dan van rechtswege ontslagnemend.
De persoon die in de akte van voordracht als opvolger is vermeld, volgt van 
rechtswege op, zonder verkiezings- of voordrachtsprocedure.
De schepen die op grond van artikel 43 §1, tweede lid en §3, tweede lid, een 
schepen opvolgt, neemt de rang in de volgorde van hun verkiezing of benoeming 
in. De schepen die ingevolge zijn verkiezing als voorzitter van het bijzonder 
comité van rechtswege wordt toegevoegd aan het college van burgemeester en 
schepenen is altijd de laatste schepen in rang.
Voor ze hun mandaat aanvaarden dienen schepenen in openbare vergadering 
van de gemeenteraad de eed af te leggen in handen van de burgemeester.  Deze 
eedaflegging geldt ook als eedaflegging als lid van het vast bureau.

BESLUIT:
Enig artikel Mevrouw OIivia Masselin, geboren te Roeselare op 19 november 1978, wonende 

Koekoeksstraat 16 te 8650 Houthulst, legt als vierde schepen de eed "Ik zweer 
de verplichtingen van mijn mandaat trouw na te komen" af in handen van de 
burgemeester,  en aanvaardt het mandaat van schepen.

Op voorstel van gemeenteraadsvoorzitter Kelly Es wordt - uit praktische overweging - de zitting van 
de gemeenteraad geschorst en wordt eerst de dagorde van de zitting van de raad voor 
maatschappelijk welzijn behandeld.

Na de afhandeling van de dagorde van de zitting van de raad voor maatschappelijk welzijn wordt de 
gemeenteraadszitting hervat.

Op voorstel van gemeenteraadsvoorzitter Kelly Es gaat de gemeenteraad eenparig akkoord om de 
agendapunten 3 en 4 in verband met de Meerjarenplanning 2020-2025 gezamenlijk te behandelen.

3. Meerjarenplan 2020-2025 - aanpassing 2022 en 2023 - vaststellen 
gedeelte gemeente (wijziging van de beslissing dd. 15 december 2022 
van de gemeenteraad : vaststelling aangepast schema M3).

MOTIVERING
JURIDISCHE GROND De bepalingen van het Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017.

Het besluit van de Vlaamse regering van 25.06.2010 houdende de beleids- en 
beheerscyclus van de gemeenten, de provincies en de OCMW’s.
De omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 van 18 september 2020 over de aanpassing van 
de  meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen volgens 
de beleids- en beheerscyclus.
Het besluit van de Vlaamse Regering van 30 maart 2018 over de beleids- en 
beheerscyclus van de lokale besturen.
Het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de 
nadere voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningenstelsels en de 
digitale rapportering van de beleids- en beheerscyclus van de lokale besturen.
De beslissing van de gemeenteraad van 15 december 2022 houdende de 
aanpassing van het meerjarenplan 2020-2025 – versie 2023.
De mail dd. 04 januari 2023 van ABB, Afdeling Lokale Financiën waarbij het 
Schema M3 dient hervastgesteld te worden , daar dit enkel gegevens van 2023 
bevat en niet deze van 2022.



FEITEN EN CONTEXT Het aangepast Schema M 3 : Kredieten:
Gemeente Houthulst
M3: Kredieten
 2022 2023
 Uitgaven Ontvangsten Uitgaven Ontvangsten
Kredieten Gemeente Houthulst     
  Exploitatie 11.110.837 12.704.400 11.744.411 14.129.828
  Investeringen 4.804.891 1.761.975 3.253.418 241.275
  Financiering 1.399.964 1.285.575 1.280.942 3.847.422
      Leningen en leasings 1.399.964 1.285.575 1.280.942 3.847.422
      Toegestane leningen en betalingsuitstel 0 0 0 0
      Overige financieringstransacties 0 0 0 0
Kredieten OCMW Houthulst     
  Exploitatie 1.991.394 1.169.406 1.940.358 1.190.333
  Investeringen 0 0 50.000 0
  Financiering 0 0 0 0
      Leningen en leasings 0 0 0 0
      Toegestane leningen en betalingsuitstel 0 0 0 0
      Overige financieringstransacties 0 0 0 0

STEMRESULTAAT Met eenparigheid van stemmen.
BESLUIT:
Artikel 1 De gemeenteraad stelt de aanpassing van Schema M3 van het meerjarenplan voor 

2020-2025 vast voor haar gedeelte.
Artikel 2 Deze goedkeuring wordt gepubliceerd op de gemeentelijke website. Deze 

publicatie wordt via de geijkte weg digitaal gerapporteerd aan de 
toezichthoudende overheid.

4. Meerjarenplan 2020-2025 - aanpassing 2022 en 2023 – goedkeuring 
gedeelte OCMW  (wijziging van de beslissing dd. 15 december 2022 van 
de gemeenteraad : goedkeuring aangepast schema M3).

MOTIVERING
JURIDISCHE GROND De bepalingen van het Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017.

Het besluit van de Vlaamse regering van 25.06.2010 houdende de beleids- en 
beheerscyclus van de gemeenten, de provincies en de OCMW’s.
De omzendbrief KBBJ/ABB 2020/3 van 18 september 2020 over de aanpassing van 
de meerjarenplannen 2020-2025 van de lokale en provinciale besturen volgens de 
beleids- en beheerscyclus.
Het besluit van de Vlaamse Regering van 30 maart 2018 over de beleids- en 
beheerscyclus van de lokale besturen.
Het ministerieel besluit van 26 juni 2018 tot vaststelling van de modellen en de 
nadere voorschriften van de beleidsrapporten, de rekeningenstelsels en de 
digitale rapportering van de beleids- en beheerscyclus van de lokale besturen.
De mail dd. 04 januari 2023 van ABB, Afdeling Lokale Financiën waarbij het 
Schema M3 dient hervastgesteld te worden , daar dit enkel gegevens van 2023 
bevat en niet deze van 2022.

FEITEN EN CONTEXT Het aangepast Schema M 3 : Kredieten:
Gemeente Houthulst
M3: Kredieten
 2022 2023
 Uitgaven Ontvangsten Uitgaven Ontvangsten
Kredieten Gemeente Houthulst     
  Exploitatie 11.110.837 12.704.400 11.744.411 14.129.828
  Investeringen 4.804.891 1.761.975 3.253.418 241.275
  Financiering 1.399.964 1.285.575 1.280.942 3.847.422
      Leningen en leasings 1.399.964 1.285.575 1.280.942 3.847.422
      Toegestane leningen en betalingsuitstel 0 0 0 0
      Overige financieringstransacties 0 0 0 0
Kredieten OCMW Houthulst     
  Exploitatie 1.991.394 1.169.406 1.940.358 1.190.333
  Investeringen 0 0 50.000 0
  Financiering 0 0 0 0
      Leningen en leasings 0 0 0 0
      Toegestane leningen en betalingsuitstel 0 0 0 0
      Overige financieringstransacties 0 0 0 0



STEMRESULTAAT Met eenparigheid van stemmen.
BESLUIT:
Artikel 1 De gemeenteraad keurt het aangepaste Schema M3 bij de wijziging aan het 

meerjarenplan voor 2020-2025 - 2023 voor het gedeelte van het OCMW goed.
Artikel 2 Deze goedkeuring wordt gepubliceerd op de gemeentelijke website. Deze 

publicatie wordt via de geijkte weg digitaal gerapporteerd aan de 
toezichthoudende overheid.

5. Kleine Veldstraat - voorlopige vaststelling van een ontwerp van 
gemeentelijk rooilijnplan.

MOTIVERING
JURIDISCHE GROND Decreet over het Lokaal Bestuur van 22 december 2017, in het bijzonder artikel 

40, betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad.
Het decreet houdende de gemeentewegen van 03 mei 2019, in het bijzonder 
Hoofdstuk 3 Aanleg, wijziging, verplaatsing en opheffing van gemeentewegen, 
Afdeling 1 Algemene beginselen, artikel 13 §2 en Afdeling 2 Procedurele 
bepalingen over gemeentelijke rooilijnplannen

VOORGESCHIEDENIS De Kleine Veldstraat werd al minimum 30 jaar publiek gebruikt.
In de gemeenteraad van 18 november 2021 werd de Kleine Veldstraat dan ook 
als gemeenteweg vastgesteld.

FEITEN EN CONTEXT Het college van burgemeester en schepenen werd door de gemeenteraad belast 
met de opmaak van een rooilijnplan.
Op 24 januari 2022 werd een prijsvraag gedaan in kader van de opmaak van een 
rooilijnplan.
Op basis van de ontvangen offertes werd het studiebureau Geomex bvba 
(Kapelleriestraat 3 te 8840 Staden) op 18 februari 2022 aangesteld om een 
rooilijnplan op te maken van de Kleine Veldstraat.
Op 09 juni 2022 heeft de gemeente een voorstel van rooilijnplan ontvangen. Het 
rooilijnplan omvat onder meer de ontworpen rooilijn, de kadastrale vermelding 
van de sectie, de nummers en de oppervlakte van de getroffen kadastrale 
percelen en onroerende goederen, de naam van de eigenaars van de getroffen 
kadastrale percelen en onroerende goederen volgens kadastrale gegevens of 
andere gegevens die voor het bestuur beschikbaar zijn.
Op 18 augustus 2022 heeft de gemeenteraad het ontwerp van het gemeentelijke 
rooilijnplan "Kleine Veldstraat" voorlopig vastgesteld.
Naar aanleiding van deze vaststelling werd een openbaar onderzoek gehouden.  
Hierbij werden twee bezwaarschriften ontvangen.
Om tegemoet te komen aan deze bezwaarschriften besliste het college van 
burgemeester en schepenen in zitting van 10 november 2022 om een nieuw 
ontwerp van het rooilijnplan te laten opmaken, rekening houdende met de 
bezwaren.
Het studiebureau Geomex tekende een nieuw ontwerp met wijziging tussen 
punt 47 en 49 van het rooilijnplan en maakte een nieuw plan van afbakening op 
waarbij rekening werd gehouden met de ontvangen bezwaren tijdens het 
openbaar onderzoek van het eerste ontwerp van het rooilijnplan.

STEMRESULTAAT Met eenparigheid van stemmen.
BESLUIT:
Artikel 1 De gemeenteraad stelt het tweede, gewijzigde ontwerp van het gemeentelijk 

rooilijnplan "Kleine Veldstraat" voorlopig vast.
Artikel 2 Het college van burgemeester en schepenen onderwerpt het tweede, gewijzigde 

ontwerp van het gemeentelijk rooilijnplan aan een nieuw openbaar onderzoek.



BESPREEKPUNTEN.

7. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Julie Descheppere : Stand van 
zaken dossier fietspaden Steenbeekstraat/Woumenstraat?

Raadslid Kristof Vande Moortel informeert naar de stand van zaken betreffende het dossier voor het 
herstel/heraanleg van de fietspaden in de Steenbeekstraat en de Woumenstraat. Hij geeft een 
overzicht van de gebreken aan deze fietspaden, zoals :
- de sterke afhelling van het fietspad naar de zijberm
- de ongelijke hoogte van de betonplaten en de grote gleuven ertussen
- de verzakking van de kasseistrook tussen het fietspad en de rijweg en de begroeiing van deze 

kasseistrook.
Hij stelt voor om in deze kasseistrook paaltjes te plaatsen om de veiligheid van de fietsers te  verhogen.
Schepen Erik Verbeure deelt mee dat in het kader van het Kopenhagenplan de Vlaamse overheid 
150.000.000 euro subsidieert voor fietsinfrastructuur gemeentewegen. Deze projectsubsidie houdt in 
dat elke gemeente recht heeft op 1 euro voor elke 2 euro die ze zelf investeert en ze wordt verdeeld a 
rato van het inwonersaantal. Voor de gemeente Houthulst betreft het een bedrag van 228.762,60 
euro.
Voor de gemeente Houthulst werd geselecteerd voor de volgende drie ingeschreven items :

- herstel van de Steenbeekstraat/Woumenstraat
- fietspaden in de Stadenstraat en de Ooievaarstraat
- creëren van fietsverbindingen via de trage wegen.

Het eigenlijke dossier wordt momenteel opgemaakt en zal zo mogelijk worden uitgevoerd samen met 
de lopende werken door Aquafin.
Op de vraag van raadslid Dirk Gheysen als het fietspad in de Woumenweg, vanaf het kruispunt met de 
Heugstraat in de richting Woumen (tot aan de "witte hofstede") eveneens inbegrepen is in dit dossier 
antwoordt schepen Erik Verbeure ontkennend.
BESLUIT : Deze bespreking geeft geen aanleiding tot het nemen van een beslissing maar is wel 

raadpleegbaar via de audio opnames van de gemeenteraad op de gemeentelijke website.

8. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Julie Descheppere : Vraag tot 
sanering van verkiezingsdrukwerk.

Raadslid Kristof Vande Moortel geeft nadere uitleg over het voorstel tot sanering van het 
verkiezingsdrukwerk, dit ter voorkoming van grote overschotten, zinloze kosten en visuele pollutie in 
het straatbeeld.
Hij stelt voor om eventueel gezamenlijk iets te ondernemen en om zoveel mogelijk gerecycleerde 
materialen en digitale kanalen te gebruiken.
Burgemeester Joris Hindryckx deelt mee geen voorstander te zijn om bovenop de beperkingen die 
door de Vlaamse overheid worden opgelegd nog bijkomende beperkende maatregelen op te leggen.
Bovendien kan er nu nog niets worden afgesproken aangezien nog niet gekend is welke partijen aan 
de komende verkiezingen zullen deelnemen.
BESLUIT : Deze bespreking geeft geen aanleiding tot het nemen van een beslissing maar is wel 

raadpleegbaar via de audio opnames van de gemeenteraad op de gemeentelijke website.

6. Varia.
Aan de hand van een filmpje illustreert raadslid Jullie Descheppere de recente wateroverlast op het 
industrieterrein, zelfs nadat de gemeentelijke technische dienst en de brandweer de geblokkeerde 
doorgang onder de duiker had vrijgemaakt van takken en dergelijke. Zij is van mening dat de diameter 
van de buis in de duiker onvoldoende is.
Schepen Erik Verbeure bevestigt dat deze wateroverlast voornaamlijk werd veroorzaakt door 
aangespoelde takken en zelfs een boomstam. Bij nazicht werd vastgesteld dat de diameter van de buis 
onder de duiker wel voldoende is. Er werd reeds contact opgenomen met het provinciebestuur 
(beheerder van de waterloop) om tot een oplossing te komen, zoals het plaatsen van een traliewerk 
voor de duiker.



Raadslid Julie Descheppere deelt mee dat er bij de Vlaamse overheid momenteel een project loopt 
waarbij gemeenten , op basis van 6 essentiële bouwstenen in het kader van kindvriendelijk beleid, het 
label "Kindvriendelijke gemeente" kunnen bekomen.
Schepen Tessa Vandewalle vraagt om nadere gegevens hieromtrent aan haar over te maken.
Schepen Jeroen Vandromme merkt op dat de Vlaamse overheid recent heel wat "labels" verstrekt en 
dat er moet geselecteerd worden om alleen deel te nemen aan de campagnes die werkelijk iets 
opleveren of een merwaarde opleveren.

Raadslid Julie Descheppere vraagt waarom het verslag van de laatste zitting van de Werkgroep voor 
Verkeer nog niet werd behandeld door het college van burgemeester en schepenen.
Schepen Tessa Vandewalle antwoordt dat dit verslag deze avond al werd besproken door het 
schepencollege en dat de vertraging werd veroorzaakt door de kerst-en nieuwjaarsperiode.

Raadslid Erik Beghein stelt voor om de volgende einderjaarsactie op een andere manier te organiseren 
aangezien het huidig systeem met het kleven van veel "stickertjes" volgens hem niet zo klantvriendelijk 
is.

De algemeen directeur De voorzitter

Dries Braeye Kelly Es


